

القواعد التنفيذية الخاصة بالمراسم المعمارية

| | |
|---|--|
| <p>Absence excuses and the denial:</p> <ul style="list-style-type: none"> No excuses of absence will be accepted for Studios and Working drawings because the attendance is very critical for learning. The denial will be applied when the absence reaches 20%. If the student provides a compelling excuse as a death of a relative, having a surgery or similar excuses that can be considered as a compelling based on the committee of the students' problems, the student could be allowed to drop the course with no grade within the academic calendar approved by the Deanship of Admission and Registration. | <p>رفع الغياب والحرمان</p> <ul style="list-style-type: none"> نظراً لأهمية الحضور في المراسم المعمارية والتصميمات التنفيذية فإن الغياب لا يرفع عنه إطلاقاً وسيطبق الحرمان اذا تجاوز 20%. إذا كان العذر قهرياً كوفاة أقارب من الدرجة الأولى أو إجراء عملية جراحية أو ما تراه لجنة المشاكل الطلابية عذراً قهرياً فيمكن أن يسمح للطالب بالانسحاب من المرسوم ودراسته في الفصل اللاحق وفقاً للجدول الأكاديمي لعمادة القبول والتسجيل. |
| <p>Works submission:</p> <ul style="list-style-type: none"> In the day of juries and presentations, students must stick their work on the wall and get ready for the presentation before 9:00 am. When a student needs to be absent, he still has to submit the work on time via any means so to prove the current status. Then, he should submit the work again after the excuse is gone. This day will be considered the original submission day. | <p>تسليم الأعمال</p> <ul style="list-style-type: none"> يلزم تسليم الأعمال وتعليقها قبل الساعة التاسعة صباحاً من يوم المناقشة. عند الاضطرار لغياب يوم تسليم الأعمال فإن على الطالب تسليم العمل في ميعاده بأي وسيلة متاحة و ذلك لإثبات الحالة وتحديد المرجعية. ثم يقوم الطالب بتسليم العمل مره أخرى بعد زوال العذر، ويعد اليوم الذي يزول فيه العذر القهري هو يوم التسليم الأساسي وما بعده يعامل معاملة العمل المتأخر. |
| <p>Late work submission: -</p> <p>Regular presentations</p> <ul style="list-style-type: none"> If the work is submitted after 9:00 am, it will be graded out of 85% and it will be decreased till 70% on the next day 10:00 am. No work will be accepted after then. <p>Final Jury</p> <ul style="list-style-type: none"> If a student hangs the work after 9:00 am until 10:30 am, it will be graded out of 85%. After this time until 12:00, it will be graded out of 75%. No work will be accepted after then and the grade will be zero. | <p>التأخير في تسليم الأعمال:</p> <p>المناقشات الدورية</p> <p>إذا سلم العمل بعد الساعة التاسعة (09:00) ص يكون التقييم من أصل 85% و تقل النسبة حتى تصل 70% إذا تم التسليم من الغد الساعة العاشرة كآخر فرصة. و بعد ذلك لن يقبل تسليم الأعمال و تحسب الدرجة صفراً.</p> <p>المناقشة النهائية (الجوري)</p> <p>إذا تم تعليق الأعمال بعد الساعة التاسعة (09:00) ص و حتى الساعة (10:30) ص يتم التصحيح من أصل 85%، و من (10:30) ص و حتى (12:00) ظهرماً يتم التصحيح من أصل 75%، و بعد الساعة (12:00) ظهرماً لن يتم استلام العمل و تحسب الدرجة صفراً.</p> |
| <p>Honesty and Integrity:</p> <ul style="list-style-type: none"> All the submitted works have to be composed solely by the student. The student should not receive any assistance in the presentation or other work. The design, concepts and architectural solutions must be developed by student and under teachers' supervisions and assistant. Otherwise, the Students Disciplinary Regulations will be applied. | <p>المصداقية والأمانة:</p> <p>يلزم أن تكون جميع الأعمال المسلمة من إنتاج وعمل الطالب و لم يحصل على أي مساعدة خارجية في الرسم أو الإظهار و الإخراج بجميع أشكاله. والحلول المعمارية و الأفكار التصميمية يتم تطويرها مع أساتذة المرسوم و تحت نظرهم ، و في حال مخالفة ذلك يتم تطبيق اللائحة التأديبية للطلاب.</p> |